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Maandag 26 mei — Chiro Leieland  

Verslag vorige vergadering 

Aanwezigheden: Stan Lavaert (Chiro Desselgem), Warre Christiaens (Chiro Desselgem), Lennert Meerschman 

(Chiro Desselgem), Viktor Vanmeerhaeghe (Chiro Gaverke), Tijl Bultinck (Chiro Gaverke), Helena Libbrecht (Akabe 

Funk), Annelie Braet (Akabe Funk), Ine Claus (Akabe Funk), Leontine Desloovere (Gewest Oe Est?!), Britt Van de 

Velde (Gewest Oe Est?!), Hanne Lefebvre (Chiro Nieuwenhove), Xander Demoor (Chiro Nieuwenhove), Anna Van De 

Maele (Scouts Waregem), Louis Kint (Scouts Waregem), Rune Messiaen (Chiro Leieland), Sander Vandeweghe 

(Chiro Leieland), Jochem De Brandt (Jong CD&V), Gilian Boone (JH Jakkedoe), Sil Seynaeve (JH Jakkedoe), Emiel 

Eggermont (Chiro Waregem Centrum), Jonas Claerhout (Jeugddienst), Lucas Desloovere (covoorzitter), Kamiel 

Tomme (covoorzitter), Kobe Vandenbuerie (dagelijks bestuur Jeugdraad), Flor Coussement (Jeugddienst), Margot 

Desmet (Schepen van jeugd) 

Verontschuldigd: Jong VLD, Alicia De Waele (Dagelijks bestuur), Alana Welvaert (Dagelijkse bestuur)  

Gespreksleiding: Kamiel Tomme (covoorzitter) 

Verslaggeving: Jonas Claerhout (jeugddienst) 

 

 

Goedkeuring verslag vorige jeugdraad 

Geen opmerkingen, verslag goedgekeurd. 

 

Uitnodiging ‘Denk mee met Waregem’ 

Flor (Jeugddienst): De jeugdraadverantwoordelijken hebben via mail een uitnodiging gekregen voor dit inspraak-

moment op 16 juni. Dit is een inspraakmoment voor alle adviesraden, we raden aan om daar naartoe te gaan, of 

om toch zeker één iemand van jullie vereniging in te schrijven hiervoor. Alle adviesraden zullen samen worden 

gezet aan tafels gezet, een beetje gemend, ook qua leeftijd, en je zal over verschillende thema’s je gedacht kun-

nen zeggen. Er volgt ook nog een burgerinspraakformulier, dat zal in De Sprong (het stadsmagazine), te vinden 

zijn. Je kan dit ook online invullen. We weten dat de timing niet ideaal is met de examenperiode maar als er ie-

mand van jullie vereniging is die vrij is die avond, schrijf daarvoor zeker in, het zal interessant zijn. Dit is hét mo-

ment om feedback te geven aan de schepenen en burgemeester over de richting voor de komende 6 jaar. Er zijn 

een aantal thema’s opgelijst waarrond je zal kunnen participeren. Je zal ze zeker nog op voorhand kunnen inkij-

ken. De deadline voor inschrijven is 12 juni, dat kan via de QR-code of via www.waregem.be/gesprekstafels 

Wie deze uitnodiging niet heeft ontvangen, laat het ons zeker weten. Probeer met zoveel mogelijk aanwezig te 

zijn! 

 

Subsidiedossiers Coronasurplus 

Kamiel (Covoorzitter): 1 mei was de deadline voor het indienen van de dossiers. Deze dossiers gaan we nu be-

spreken. Op basis van deze bespreking en opmerkingen zal er een advies gegeven worden.  

De ingediende dossiers kan je ook terugvinden via www.waregem.be/jeugdraad onder ‘documenten en verslagen’. 

 

Voorstelling projecten:  

 

JH JAKKEDOE 

Flor (Jeugddienst): Jeugdhuis Jakkedoe wil graag herbruikbare bekers aankopen, omdat ze momenteel met be-

perkte opties zitten. Ze moeten vaak herbruikbare bekers huren, wat tijd en geld kost. Of ze moeten glas gebrui-
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ken, wat in principe niet kan voor een heel groot evenement. Ze vonden het daarom interessant om herbruikbare 

bekers aan te kopen. Heeft het jeugdhuis hier nog iets aan toe te voegen?  

Sil (JH Jakkedoe): Ja, we zouden bier- en wijnbekers willen aankopen. Nu huren wij deze via Werkplus, het is 

toch uiteindelijk wel veel geld als je weet dat wij maandelijks een feestje hebben, soms ook twee. Op de duur 

beginnen de kosten om deze te huren op te lopen en er kruipt ook veel tijd in om de bekers telkens op te halen en 

terug te brengen. Het zou gemakkelijk zijn dat we eigen bekers hebben en deze subsidies leken ons daar perfect 

voor.  

 

AKABE FUNK 

Helena (Akabe Funk): Ons project gaat over reservekledij, waar we ons logo gaan opzetten omdat we in onze 

werking vaak accidentjes hebben waardoor we in onze verloren voorwerpen naar onderbroeken moeten gaan zoe-

ken, maar we vinden nooit de juist maat. Achteraf zien we deze kledij vaak ook niet terug, waardoor onze voor-

raad reservekledij uitgeput raakt. We beginnen dan in onze verkleedkleren te zoeken en het is niet zo aangenaam 

voor de ouders als hun kinderen in verkleedkleren naar huis gaan. We hebben ook gezinnen met een laag economi-

sche status en we merken dat deze leden op kamp vaak te weinig kleren mee hebben. Vandaar dat wij extra re-

servekledij zouden willen aankopen met ons logo er op gestreken. 

Flor (jeugddienst): We zien allerlei voorstellen van kledij in de offerte. Zijn er nog vragen voor Akabe Funk?  

Sil (JH Jakkedoe): Ik vind het een heel goed idee, maar ga je niet het omgekeerde effect creëren als je er het 

logo op drukt? Gaan ze die niet nog liever bijhouden?  

Helena (Akabe Funk): Het is de bedoeling als we daar geld in steken dat we ook echt stock gaan bijhouden en 

noteren wie wat mee krijgt naar huis zodat we die kledij effectief terugzien.  

 

SCOUTS 

Anna (Scouts): Wij zouden graag herbruikbare bekers aankopen. We willen deze vooral gebruiken voor onze le-

denwerking, want nu gebruiken we plastic flessen en wegwerpbekertjes en dit is totaal niet duurzaam. We kunnen 

die bekers ook goed gebruiken tijdens onze activiteiten en op tentenkamp. Momenteel gebruiken we wegwerpbe-

kers, ook voor ons evenementen zoals het minivoetbaltornooi en ons Warmste scoutscafé gebruiken we momen-

teel nog wegwerpbekers en er gaan ook veel glazen kapot. Dat is jammer en allemaal niet zo duurzaam.  

 

CHIRO LEIELAND 

Rune (Chiro Leieland): Wij zouden graag drie tenten aankopen voor op kamp omdat we al een aantal jaar onze-

ker zijn over ULDK over hoeveel tenten we gaan kunnen krijgen voor ons kamp. Het ene jaar hebben we er meer 

dan genoeg en het andere jaar komen we vijf tenten tekort. Het is bijna onmogelijk om tenten ergens anders te 

gaan lenen en tenten huren kost al snel 4000 à 5000 euro, wat voor ons een te grote kost is. Wij vinden dat het 

essentieel is voor leden vanaf 11 à 12 jaar om buiten in tenten te kunnen slapen. Dat is een groot deel van de er-

varing van het kamp.  

 

CHIRO DESSELGEM 

Lennert (Chiro Desselgem): Wij zouden graag afvalcontainers kopen zodat vuilniszakken hermetisch afgesloten 

zitten in afwachting van de ophaling. 

Flor (Jeugddienst): We hebben nog geen offertes ontvangen, het dossier is dus onvolledig. We zullen dit dossier 

op de volgende jeugdraad behandelen.  

 

KSA 

Flor (jeugddienst): De KSA heeft ook een dossier ingediend, ze zijn hier niet aanwezig, dus ik ga dit even toelich-

ten. Het is een overzicht van aantal acties samen: 

- Aankoop herbruikbare bekers, 800 stuks. 

- Stapelbare opbergbakken voor deze bekers 
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- Veiligheidshesjes 

- Energiezuinige koelkast op wielen voor gebruik tijdens kampen en evenementen 

- Herbruikbare plastic borden  

Vragen kunnen niet gesteld worden, dus ook dit dossier zal meegenomen worden naar de volgende jeugdraad.  

 

CHIRO VITA NIEUWENHOVE 

Xander (Chiro Nieuwenhove): Wij zouden graag 12 warmhoudbakken aankopen voor op kamp en op onze evene-

menten.  

Flor (Jeugddienst): zijn er vragen over de warmhoudbakken?  

Anna (Scouts): Heb je er zoveel nodig?  

Hanne: (Chiro Nieuwenhove): Ja, voor op kamp en op evenementen zoals Vita’s feestweekend, Freedom Fiësta,…  

 

Flor: Bij de eerste reeks dossiers waren er ook al projecten goedgekeurd. Het enige dossier dat niet werd goedge-

keurd was de energiezuinige frigo van Chiro Nieuwenhove. Er zal na deze reeks nog budget over zijn, dus in princi-

pe kunnen we nog een reeks voor september open zetten (Deadline 30 september). Wie al een subsidie heeft ont-

vangen kan geen nieuwe aanvraag meer doen. Verenigingen die als jongens en meisjes apart staan ingeschreven, 

kunnen dus in totaal twee aanvragen doen.  

 

Schepenkwartiertje 

Margot Desmet (Schepen van jeugd):  

⚫ Voor de verenigingen die rond de site van het jeugdcentrum zitten; het padje aan de achterkant van het 

jeugdcentrum wordt heraangelegd. Het bestaande pad loopt recht langs het water en het bestaande pad 

heeft meer een kromming in het midden. Er was wat bezorgdheid van verschillende verenigingen of er nog 

voldoende voetbaltornooien konden georganiseerd worden. De diensten hebben eens uitgetekend waar je 

voetbalveldjes kan leggen. De werken zijn vergund om vandaag te starten.  

⚫ Waregloed, het lichtevenement, zal om de twee jaar georganiseerd worden. We kunnen niet genoeg ver-

nieuwend zijn om dit elk jaar te organiseren. Dus wellicht terug binnen twee jaar en misschien ook in een 

ander concept. 

⚫ Op de vorige gemeenteraad werd het nieuwe ontwerp van de Guido Gezelleschool goedgekeurd. Er komt 

dus een mooi nieuw schoolgebouw op het parkinggedeelte. Nadien zal de oude school afgebroken worden, 

er komt daar een nieuwe speelplaats en ook een klein openbaar parkje. Voor iedereen in de buurt van het 

centrum en passanten zal dit een leuk plekje worden. 

⚫ Deze zomer is er terug gratis zonnecrème voor de jeugdverenigingen en je krijgt ook een tekentang. Dit 

wordt meegegeven met het kampmateriaal van de uitleendienst.  

⚫ Er is heel wat te doen rond de inschrijvingsprocedures van de lagere en middelbare scholen. Dat is met een 

soort van aanmeldingssysteem. In de lagere scholen is dat zeer vlot verlopen. 99% heeft zijn eerste keuze 

van school kunnen verkrijgen. We organiseren dat ook zelf als stad, dus we hebben dat goed gedaan. Maar 

in de middelbare scholen loopt het wat moeilijker. Zij hebben zelf een inschrijfsysteem, dat staat volledig 

los van de stad. Eigenlijk is het gewoon lotje trek en is toeval is het enige criterium. Dus wat gebeurt er? 

Kinderen uit Anzegem, Avelgem,… mogen naar het College of VTI, terwijl Waregemse kinderen geen plek 

hebben. Afstand tot de school speelt namelijk geen rol. Dit vinden wij als stad vervelend, maar we hebben 

dit zelf niet in de hand. We gaan achter te schermen in overleg gaan met de scholen om dit systeem toch 

eens te herzien. Per school wordt er bepaald hoeveel plaatsen per richting er beschikbaar zijn. Mensen 

moeten ook drie keuzes opgeven en sommigen geven ook maar één keuze door, waardoor je ook geen ande-

re Waregemse school als alternatief krijgt aangeboden. Maar de scholen denken dat er nog wat plaatsen 

zullen vrijkomen aan het begin van het schooljaar omdat er dan ook nog veel leerlingen veranderen van 
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school. Maar het is dus verre van een ideaal systeem.  

⚫ De esplanade, het deel tussen CC De Schakel en De Treffer, zal heraangelegd worden. Dit zal een hele mooi  

groenzone worden, een soort van helling tot aan de appartementen. De plannen wordt volgende week op 

gemeenteraad voorgelegd. De bedoeling is dat daar ook speeltoestellen komen, een plek voor buitenhuwe-

lijken,… er zijn daar mooi plannen mee. 

⚫ Op het basketveldje aan de Kernelle in Beveren-Leie worden lijnen geschilderd, zodat dit deftig kan ge-

bruikt worden.  

⚫ Er is heel wat overlast van jongeren in Waregem, voorin in CC De Schakel, De Treffer, in Het Pand, … Het 

gaat vooral over asociaal gedrag, afval achterlaten, brandjes stichten in de toiletten, toiletpapier overal,…  

Ook in de bib is er regelmatig overlast. We hebben sinds kort een jongerencoach, iemand van allochtone 

origine, waarmee we proberen om meer inpakt te hebben op de jongeren. In De Schakel gaan we ook wel 

camera’ s hangen omdat er daar wel veel vandalisme is. We zijn dus bezig om die overlast aan te pakken 

zonder teveel die jongeren ook te viseren. Jongeren mogen hun plek zoeken en vinden in Waregem maar 

liefst gewoon op een gepaste manier.  

⚫ Het nieuwe programma van CC De Schakel is uit. We hebben ook geprobeerd om er wat meer zaken voor 

jongeren in op te nemen, zoals bijvoorbeeld Brihang die in februari komt optreden. Dus als je interesse 

hebt, bekijk het programmaboekje. Je vindt het programma ook online via de website van CC De Schakel.  

 

Viktor (Chiro Gaverke): Bij onze Chiro hebben wij het probleem dat, na de bouw van de nieuwe Boulodroom, het 

terrein nog steeds open is achteraan. Is het mogelijk om een afsluiting te zetten?  

Margot (Schepen van jeugd): Het is een terechte opmerking dat we met projecten van de stad een nieuw gebouw 

zetten en dat de heraanleg van de omgeving op zich laat wachten. Het is vorige week op schepencollege gekomen 

dat de omgeving rond de Boulodroom opnieuw heraangelegd zal worden of dat er op één of andere manier afslui-

ting zal voorzien worden, d.m.v. beplanting, geloof ik.  

Flor (Jeugddienst): Ik heb op een vorige jeugdraad eens een plannetje getoond. Er zitten daar een aantal dingen 

in die naar een aannemer zullen gaan en een aantal dingen die onze diensten zullen doen. Ze zijn er mee bezig, 

maar stel dat je zegt dat er tijdelijk iets moet gebeuren, zoals nadars voorzien, dat kan ook.  

Viktor (Chiro Gaverke): De vorige keer was er een plannetje van een hekken rond de fietsenstalling, wat totaal 

overbodig zou zijn, maar vooral de veiligheid is voor ons van belang. 

Margot (Schepen van jeugd): Het is vorige week op het schepencollege gekomen, dus er zal nu wel schot in de 

zaak komen.  

 

Louis (Scouts): Ons minivoetbaltornooi organiseren wij altijd op de voetbalvelden bij onze scoutslokalen. Het is 

dit jaar de eerste keer dat wij achteraf moeten betalen voor het gebruik van de terreinen. 15 euro per uur, per 

veldje. Dat komt op een bedrag van 855 euro, en wij schrikken daar toch wel van omdat dit ook het eerste jaar is 

dat we achteraf een factuur krijgen, zonder dat we er op voorhand zelf van wisten. Dat bedrag is voor ons vrij 

veel. We moeten al twee vaten verkopen om dit te compenseren. Vandaar onze vraag van waar dit plots komt? We 

vinden het een beetje raar, want de stad zou de jeugd moeten motiveren om dingen te organiseren, maar wij vin-

den het persoonlijk niet echt motiverend omdat dit toch een grote hap van ons budget is.   

Margot (Schepen van jeugd): De vrijstelling was dit jaar niet aangevraagd, dus daarom had ik nog gezegd om de-

ze vrijstelling achteraf nog aan te vragen. Op het schepencollege werd er echter beslist om vanaf nu geen uitzon-

deringen op sportterreinen meer toe te staan omdat dit georganiseerd wordt op een veld van Waregem Sport. Het 

is een sportterrein die extra kapot gaat door daar evenementen te organiseren en daarom werd beslist om het 

reglement strikter toe te passen. We vinden het nog steeds belangrijk om jullie te ondersteunen, maar als je spe-

cifiek op sportterreinen wil organiseren ga je er rekening mee moeten houden dat het tegen betaling zal zijn. Or-

ganiseer je dit op het gras aan het Jeugdcentrum, dan zal je daar niet moeten betalen omdat dit geen sportter-
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rein is. Dat is het standpunt van het schepencollege. 

Flor (Jeugddienst): Dat is niet enkel voor de scouts, dat geldt voor alle verenigingen die iets willen organiseren 

op sportterreinen.  

Margot (Schepen van Jeugd): Jullie zijn natuurlijk één van de eersten bij wie dit voorvalt. We moeten daar een 

lijn in houden, want op de duur gaat alles kapot en krijgen we klachten van de rugby of van de voetbal en moeten 

wij dit weer gaan herstellen. Maar ik hoorde dat jullie evenement heel goed gedraaid heeft, dus ik vermoed dat 

er wel meer dan twee vaten bier verkocht zijn?  

Anna (Scouts): Ja, maar voor ons is dat nog steeds veel geld. Het is ook een week opbouw en we moeten dit op 

één dag afbouwen. We hebben allemaal maar vier uur slaap gehad. Het is jammer omdat we daar zo veel tijd in-

steken met de werkgroep, want wij sparen al lang voor onze nieuwe leidingslokalen. Het staat niet meer stabiel 

en voor de komende generatie scoutsleiding willen we zorgen dat er budget is om deze herstellingen uit te voe-

ren. Ik vind het ook niet logisch dat je per voetbalveldje geld vraagt, het zou dan logischer zijn dat je geld be-

taalt om hele terrein af te huren. 

Margot (Schepen van jeugd): Dit laatste ga ik zeker nog meenemen, maar nu is het puur het reglement dat ge-

vold wordt. Ik heb gevraagd aan sportdienst om dat onderdeel van het regelement voor de toekomst eens te her-

bekijken. Maar dus momenteel betaal je per voetbalveldje dat je voorziet op het terrein.  

Anna (Scouts): Wij laten ook altijd alles proper achter, wij staan in dichte communicatie met de rugby en we 

hebben nog nooit klachten gehad.  

Flor (Jeugddienst): De rugbyclub onderhoudt het veld ook wel, dat is een belangrijke nuance. Het is goed dat 

jullie met hen kunnen afspreken. Maar op het einde van de rit zijn de kosten om het veld te onderhouden wel 

voor Waregem Sport. Als je het altijd zo gewoon bent geweest en plots verandert het, dan is dat inderdaad niet 

leuk, ik denk dat iedereen dat wel begrijpt.  

 

Sil (JH Jakkedoe): Wij hebben met de Jakkedoe een minivoetbalploeg die in de sporthal in Desselgem speelt en 

die moeten weg uit de sporthal, omdat het reglement zegt dat competitie voorrang heeft recreatie, wat ik volg. 

Zij hebben de sportzaal in Beveren-Leie nu gekregen en onze voetballers zeggen dat die sporthal echt niet veilig 

is. We zijn al gaan kijken; de banken staan op 20 cm van de lijnen. De lijnen zijn blijkbaar ook verkeerd.   

Margot (Schepen van jeugd): De sporthal in Desselgem was inderdaad op een heel mooi uur gereserveerd voor de 

Jakkedoe, maar competitie krijgt inderdaad voorrang volgens het reglement. Het was al tot bij ons gekomen dat 

de sporthal van Beveren-Leie niet ideaal is, maar de sportdienst gaat bekijken of er in Waregem nog een zaal is 

die beter geschikt is. We hebben ook veel nieuwe initiatieven die een zaal willen gebruiken en voor hen is er zelfs 

gewoon geen plek.  

Jonas (Jeugddienst): Tijdens het weekend is er vaak nog plaats in het Jeugdcentrum, daar zijn er dus ook wel 

mogelijkheden.  

Sil (JH Jakkedoe): Ik zou het eens met hen moeten bespreken, maar als het in Beveren-Leie zou blijven gingen ze 

er gewoon mee stoppen en dat zou ik ook wel jammer vinden. Ik weet niet of misschien nog betere opties zijn? 

Viktor (Chiro Gaverke): In SO Gaverke is er ook een minivoetbalzaal en de KLJ voetbalt daar ook op dinsdag. Mis-

schien is dit een optie? Dat is via het bestuur van SO Gaverke, het is eigenlijk een ontmoetingscentrum, geen 

sporthal.  

Hanne (Chiro Nieuwenhove): Wij zijn ook bezig met onze gebouwen. We hebben hierover al een paar mailtjes 

gestuurd, maar we weten niet goed hoe het nu daarmee zit. 

Flor (jeugddienst): De vraag was gesteld aan het schepencollege en het antwoord was toen dat je ging moeten 

wachten tot de budgettering is opgemaakt.  

Margot (Schepen van jeugd): Ik kan als tip geven dat het geen kwaad kan bij een nieuwe legislatuur om de sche-

pen eens uit te nodigen en ik heb nog geen uitnodiging gehad... We zijn nu bezig met de puzzel te leggen en als 
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we de gebouwen niet gezien hebben weten we ook niet hoe dringend dit is. Chiro Leieland heeft mij bijvoorbeeld 

al eens uitgenodigd, het is maar een tip…  

 

Herinrichting esplanade 

Flor (Jeugddienst): Zoals de schepen al heeft ingeleid, is er iets op til in Waregem. Het gaat dus over de site tus-

sen De Treffer en het Cultuurcafé. Ook het stukje achteraan met de trappen zou heraangelegd worden. Dit dossier 

werd opgemaakt met inspraak van kinderen uit 4 à 5 scholen, en we willen de jeugdraad ook nog eens de kans 

geven om inspraak te geven in dit dossier. De ingang vanaf de Meerstraat naar de site, de doorgang naast sport-

zaal De Treffer, waar vroeger de petanque zat, dit wordt voor een stuk afgebroken waardoor je hier zal kunnen 

doorwandelen. De sporthal zal nog steeds bereikbaar blijven via een brugje bovenaan de esplanade. Van daar tot 

beneden aan het terras van het sportcafé en de vijver wordt één grote helling. Er komt ook een glijbaan naar be-

neden van de helling, een slingerend pad dat het niveauverschil overbrugt. Er komt een groot speeltoestel en ook 

een aantal evenwichtselementen. Er komt een speelzone voor de kleinsten met wat trampolines en schommel-

elementen. Er komen rode bogen, deze zijn een soort van landschappelijk element. De esplanade komt ook meer 

terug naar binnen, ze gaan dit meer beplanten, zo trekt het park nog iets meer de stad in. Bovenaan zou er ook 

de mogelijkheid zijn om trouwceremoniën te laten doorgaan met zicht op al dat groen. Er komt ook een nieuwe 

trappenpartij naast het Cultuurcentrum. Dit dossier moet nog goedgekeurd worden door de gemeenteraad. Heb-

ben jullie daar vragen of opmerkingen over?  

Sil (JH Jakkedoe): Zal er evenveel speelzone zijn als bij het huidige speelplein? Ik weet dat dit een heel druk be-

speeld speelplein is.  

Flor (Jeugddienst): Ik denk dat het bijna hetzelfde zal zijn als het huidige speelplein. Het is inderdaad een heel 

groot speelplein. Budgettair zal het ook de grootste speelzone van Waregem zijn. In de raming is het voorzien om 

een aanzienlijk deel van het budget daaraan te geven.  

Margot Desmet (Schepen van jeugd): We kunnen altijd nog speeltoestellen bij zetten moesten we op termijn 

zien dat er nood aan is.  

Gilian (JH Jakkedoe): Is er voldoende rekening gehouden met biodiversiteit en inheemse planten?  

Flor (jeugddienst): Ja, normaal gezien geeft onze groendienst hier altijd advies over. In principe wordt er altijd 

gevraagd om in de beplanting zoveel mogelijk inheemse bomen te planten. Er zullen één of twee oude bomen 

sneuvelen maar deze worden vervangen en er komen er ook nog bij. Het zijn de bomen dichtst bij de appartemen-

ten, die zijn echt op.  

Kamiel (Dagelijks bestuur): Is er voldoende fietsenparking voorzien?  

Flor (Jeugddienst): Aan het cultuurcafé en ook beneden aan De Treffer. 

Margot Desmet (Schepen van Jeugd): Los van dit project zijn we bezig met bekijken waar nog fietsparking moet 

komen in de stad. 

Flor (Jeugddienst): Als er daar nog een uitbreiding zou nodig zijn, dan kan dat wel. De timing van de werking is 

tussen Waregem Koerse 2025 en Waregem Koerse 2026.  

Kamiel (Dagelijks bestuur): Wij zullen hier een advies over maken voor de gemeenteraad komende dinsdag. De 

opmerkingen die hier gepasseerd zijn zullen we hierin opnemen.  

 

Varia  

Kamiel (Dagelijks bestuur): Wij zijn bijna aan het einde van ons werkjaar met de jeugdraad en dan hopen we ook 

om in augustus/september wat nieuwe gezichten te mogen verwelkomen in ons bestuur. Vandaar dat wij een op-

roep doen bij jullie. Als je geïnteresseerd bent of je kent mensen, misschien van jullie verenging, die zouden wil-

len aansluiten bij het dagelijks bestuur van de jeugdraad, kom gerust, voor te proberen, eens langs om een verga-
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dering mee te volgen met het dagelijks bestuur. Daarna kan je altijd nog beslissen, dat is allemaal mogelijk. We 

staan open voor nieuwe krachten! 

 

Jonas (Jeugddienst): We organiseren opnieuw een pop-up skatepark tijdens de zomer. Van 28 juni tot 27 juli zal 

het pop-up skatepark op 4 locaties staan: Beveren-Leie (parking stedelijke basisschool), Desselgem (parking OC De 

Coorenaar thv de harmonie), Nieuwenhove (deel parking OC) en Sint-Eloois-Vijve (tegelpad achter de kerk, rich-

ting de Leie). Op de eerste twee locaties, Desselgem en Beveren-Leie, zullen er ook skate-initiaties gegeven wor-

den. Deze zijn gratis, maar je moet wel inschrijven. In Beveren-Leie is dit op zaterdag 28 juni van 13.00u. tot 

15.00u. voor de leeftijdsgroep van 7 tot 12 jaar. Van 15.00u. tot 17.00u. is er een workshop voor de 12-plussers. 

Dezelfde skate-initiatie gaat ook de week erna nog eens door in Desselgem, op zaterdag 5 juli.  

In onze uitleendienst jeugd hebben we de nieuwe tent van 3 op 6 meter toegevoegd. Deze kan vanaf heden ont-

leend worden. Binnenkort zal ook het nieuwe analoge 24-kanaals mengpaneel van Yamaha ontleend kunnen wor-

den, maar we wachten nog op de flightcase, deze zou er binnenkort moeten zijn.  

De Gezondheidsmakers zijn bezig met een rookcharter dat ze zouden willen opmaken voor de jeugdverenigingen. 

Daarom willen wij alvast even polsen hoe er wordt omgegaan met roken in jullie vereniging.  

⚫ Chiro Desselgem: Er is een rokershoek, de oudste leden mogen er roken na 18.00u.  

⚫ Chiro Centrum: Niet echt een plek, dus er wordt gerookt waar men wil, maar vanaf dat het eerste jonge lid 

toekomt tot wanneer het laatste jonge lid weg is, mag er niet gerookt worden.  

⚫ Scouts: Sowieso niet binnen roken, ‘s avond ook niet. Nooit in het zicht van leden, nooit tijdens de uren. Als 

lid mogen ze zelf ook niet roken of vapen, dit wordt afgenomen als het wordt vastgesteld.  

⚫ Chiro Gaverke: De aspi’s mogen na 18.00u. uit het zicht van het leden roken. 

⚫ Chiro Nieuwenhove: Gewoon niet roken tijdens de uren dat de jongste leden aanwezig zijn.  

⚫ Akabe Funk: Onze leden roken niet.  

⚫ JH Jakkedoe: Niet binnen is de regel bij ons, maar we zijn wel bang dat het rookverbod in jeugdverblijfcen-

tra en sportcentra zal uitgebreid worden naar jeugdhuizen ook. Of het rookverbod op het terrassen, want 

nu wordt er bij ons gerookt op het terras achteraan. We zitten er mee in dat als er niet meer op terras mag 

gerookt worden, dat er vooraan zal moeten gerookt worden. Maar, we zitten binnen 10 meter van het kin-

derdagverblijf, wat betekent dat er ook niet op de parking mag gerookt worden en enkel nog aan de straat-

kant. Dat is letterlijk aan de voordeur van onze buren, wat niet ideaal is. We hebben zelf al over dit pro-

bleem nagedacht. Achter de Jakkedoe is er graspleintje in beheer van de stad dat misschien een goede op-

tie kan zijn om daar een rokerzone te maken.  

⚫ Chiro Leieland: Om 16.00u. mogen de oudste leden en leiding 1x roken uit het zicht en na 18.30 is iedereen 

vrij om te roken.  

 

Flor (Jeugddienst): De jeugdraad van juni zal mijn laatste jeugdraad zijn, want ik ga een nieuwe uitdaging aan, 

namelijk de studentenparticipatie aan de HOGENT. Hopelijk zal er dus in de jeugdraad van september al iemand 

anders op mijn stoel zitten. Ik ben er nog tot vrijdag 15 augustus, dus wij komen ook nog langs om de kampen en 

de volgende jeugdraad ben ik er zeker ook nog bij.  

[Flor krijgt applaus van de jeugdraad] 

 

Kamiel (Covoorzitter): We gaan Flor zijn afscheid vieren met een hamburgerbarbecue bij Chiro Waregem centrum 

op de jeugdraad van maandag 23 juni! Dan wou ik enkel nog het volgende zeggen; Vergeet niet dat er studieplek-

ken zijn waar je terecht kan om te studeren. 
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Evenementen 

− 28 juni— 27 juli: SKATE ON TOUR—Pop-up skatepark in Beveren-Leie, Desselgem, Nieuwenhove en Sint-

Eloois-Vijve, met twee gratis skate-initiaties— www.waregem.be/skateontour 

− 4-5-6-7 juli: Ommegangsfeesten Chiro Desselgem—Gratis inkom 

− 12—13 juli: Zomerfeesten ‘t Gaverke (77ste editie) - Organisatie Chiro Gaverke, RAAK & Femma—locatie: 

Plein SO Gaverke— Zaterdag: muziek en zomerbar—petanquetornooi (10 euro) — Zondag: aperitiefconcert 

en BBQ (25 euro)— fietstocht (7 euro) 

− 19-20 juli: Vita’s Feestweekend— Graspleintje aan de kerk Nieuwenhove—Gratis inkom 

 

 

Datum volgende AV jeugdraad  

− 23 juni: Chiro Centrum om 19.30u. met hamburgers! 


